

KAOHSIUNG AMERICAN SCHOOL

PREPARING BALANCED INDIVIDUALS, INDEPENDENT LEARNERS, AND GLOBAL CITIZENS

Dr. Thomas Farrell *Superintendent of Schools*



Dawn Rock *HS Principal*
Carmen Peters *ES & MS Principal*

Dear parents,

We continue to receive great news about senior acceptances to colleges. Mr. Bishop will keep you posted. We have a group of 20 high school students flying to New England (USA Northeast) during spring vacation with Dr. Farrell to visit two private high schools to experience American Education and New England Colleges and Universities that are small and large and in cities and small communities. This is our 7th year of the International Club going on this trip. As a result we now have a growing number of graduates attending top schools in New England like Dartmouth, Boston College, Northeastern, Boston University, Colby, Bowdoin, Middlebury, Trinity, and many other quality schools.

Spring break begins for students next Wednesday. Teachers will be participating in professional development on next Thursday and Friday. Enjoy your break and hopefully you will have quality time with your children.

Our congratulations to Ms. Su and all the students that participated in the music and theater workshops this past week. It was a delight to see our students perform. They certainly are talented and getting more and more comfortable on stage. We look forward to many more workshops in the art.

Grade 6 parents are reminded of a brief information session next Wednesday, March 30 from 2:30-3:00 p.m. in the Media Center. Ms Dietrich will provide information to help you decide about language course selection for next year.

KAS Elementary School students presented the results of their experiments and research at the Science Fair on Friday. They did an excellent job of describing the scientific process! Thank you to all teachers for your work in developing our young scientists and providing an opportunity for them to share their learning!

We will not send out a parent newsletter for the next two weeks due to the vacation.

With appreciation,

Dr. Farrell
Ms. Peters
Ms. Rock

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536

親愛的家長您好：

我們持續接到關於準畢業生們申請大學的好消息！Mr. Bishop 也會持續為您更新消息。在春假期間，Dr. Farrell 將會帶領 20 位高中部學生前往新英格蘭區（位於美國東北部）去體驗道地的美式教育以及去參訪當地的大學。這將會是我們第七屆的 International Club 出發至美國參訪，也因此越來越多的畢業生們都選擇申請至新英格蘭區幾所不錯的大學就讀，例如 Dartmouth, Boston College, Northeastern, Boston University, Colby, Bowdoin, Middlebury 以及 Trinity 等優質學校。

下星期三結束就是春假了，老師們於下星期四和星期五會在學校進行專業進修。請您好好享受您的假期，希望您和學生們都能有愉快的春假。

恭喜音樂總監 Ms. Su 以及所有在上週末參加音樂劇工作坊的學生們，活動圓滿落幕。很高興能看到學生們的演出，他們的確是一群非常具天分以及大將之風的孩子。我們也期待以後能看到更多不同的音樂工作坊活動。

提醒 6 年級學生的家長們，在 3 月 30 日下星期三，下午 2: 點 30 分到 3 點在 2 樓多媒體中心有一個說明會。輔導老師 Ms. Dietrich 將會提供您關於明年選課的事宜。

KAS 國小部學生在本周五完成了他們的科學成果展，他們表現得非常棒！感謝所有國小部的老師們幫忙引導這群小科學家們完成實驗，也讓孩子們有機會來向大家展示他們的學習成果。

由於春假的關係，接下來的兩週我們將不發送每週週訊。

感謝您，

Dr. Farrell
Ms. Peters
Ms. Rock

WWW.KAS.TW

office +886-7-586 3300

#889 Cueihua Road, Zuoying District, Kaohsiung 81354, Taiwan

fax +886-7-582 4536